
Община Пловдив 

Чрез Председателя на 

Общински съвет -  Пловдив

П И Т А Н Е

Правно основание

Чл. 80, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - Пловдив

От

Александър Ракшиев, Тодор Токов, Николай Гюрое, Георги Рогачев и Йоно Челилски

общински съветници в Общински съвет - Пловдив от

ППГОС „Продължаваме Промяната-Демократична България"

Относно

Спортни площадки и игрища за обществено ползване е град Пловдив.

Г-н Димитров,

Развитието на достъпен масов спорт е един от основните приоритети на ППДБ -  Пловдив. Безспорно 
е позитивното влияние, което спортуването на открито оказва върху здравето на пловдивчани от 
всички възрасти. Безспорен е и ползотворният ефект, който редовното практикуване на спорт има 
върху изграждането на характера на подрастващите. Безвъзвратно отминало е времето, в което 
училищните дворове предоставяха за обществено ползване спортните си площадки, позволявайки 
на всяко дете, юноша или възрастен да практикуват любимия си спорт на площадка разположена в 
близост до дома му. В последните десетилетия като алтернатива се очертаха спортните площадки за 
обществено ползване. Такъв тип инфраструктура включва футболни, баскетболни и волейболни 
игрища, маси за тенис, площадки за уличен фитнес и други.

Предвид безспорната нужда пловдивчани от всички възрасти да имат свободен и удобен достъп до 
обществена инфраструктура за спорт, както ида бъдат информирани къде из града има налични зз 
обществено ползване спортни площадки и игрища, молим на основание чл. 80, ал. 1 от Правилника 
за организация и дейността на Общински съвет - Пловдив да получим писмен отговор в законов 
срок на следните въпроси:

1. Колко спортни площадки за обществено ползване са налични и достъпни за гражданите на 
всеки един район на града? Моля посочете адресите и състоянието им(кога са изградени 
или последно реновирани). Посочете и какво включват, например: спортни игрища, 
съоръжения за уличен фитнес, тенис маси, и тн.

2. Какъв е размерът на бюджета предвиден за поддръжка на тези обекти на годишна база и 
какъв е размерът на бюджета предвиден за 2024?



3. Какъв е размерът на средствата заложени в бюджет 2024 за построяването на нови и 
ремонтиране на стари, обществено достъпни спортни площадки? Колко обекта ще бъдат 
планирани и какви съоръжения ще включват?

4. Разполага ли общината с подходящи имоти за построяването на младежки центрове по 
райони, по подобие на „Младежки център Пловдив" изграден в близост до стадион 
Пловдив?

5. Има ли община Пловдив планове за построяване на младежки центрове по подобие на 
„Младежки център Пловдив" и в други райони на града?

С уважение,

Александър Ракшиев Тодор Токов Николай Гюров

Георги Рогачев Йоно Чепилски


